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De voorzitter: Ik stel voor, dinsdag
28 september te stemmen.

Daartoe wordt besloten.

De vergadering wordt van 12.08 uur
tot 12.50 uur geschorst.

De voorzitter: De ingekomen
stukken staan op een lijst die op de
tafel van de griffier ter inzage ligt. Op
die lijst heb ik voorstellen gedaan
over de wijze van behandeling. Als
aan het einde van de vergadering
daartegen geen bezwaren zijn
ingekomen, neem ik aan, dat de
Kamer zich met de voorstellen heeft
verenigd.

Regeling van werkzaamheden

De voorzitter: Het Presidium stelt
aan de Kamer voor, een algemene
commissie voor Integratiebeleid in te
stellen en het aantal leden en
plaatsvervangende leden vast te
stellen op 27.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Nu het principebe-
sluit om de commissie in te stellen is
genomen, deel ik nog mede dat de
Kamer een brief zal ontvangen
waarin precies wordt aangegeven
welke het mandaat en de taken van
die commissie zijn. De brief zal ik
ook ter besluitvorming aan de Kamer
voorleggen.

Voorts stelt het Presidium voor om
op maandag 1 november aanstaande
plenair te vergaderen van 10.15 uur
tot uiterlijk 23.00 uur. De reden
hiervoor is dat op die dag geagen-
deerd zal zijn de behandeling van de
begroting van Buitenlandse Zaken. Er
was geen andere mogelijkheid dan
op die dag deze begroting te
behandelen. Daarover is uiteraard
eerst overleg geweest met en in de
vaste commissie voor Buitenlandse
Zaken.

Overeenkomstig dit voorstel wordt
besloten.

De voorzitter: Het woord is aan de
heer Weekers.

De heer Weekers (VVD): Voorzitter.
Afgelopen dinsdag heeft de Kamer
besloten om de stemmingen over de
WTZi met twee weken uit te stellen,

met het oog op nader beraad over
enkele amendementen. Inmiddels is
het de vaste commissie voor
Volksgezondheid, Welzijn en Sport
geworden dat uitstel van de
stemmingen met twee weken op
problemen in de Eerste Kamer zou
stuiten aangezien zij dan een reeks
van wetten niet meer op tijd zou
kunnen behandelen. Mede namens
de overige leden van genoemde
commissie verzoek ik u dan ook,
voorzitter, het daarheen te leiden dat
wij in de loop van de volgende week
kunnen stemmen over de WTZi,
wanneer ook over andere zaken
gestemd zal worden.

De voorzitter: Zoals u wellicht weet,
sta ik er in zijn algemeenheid niet
positief tegenover om na afloop van
de algemene politieke beschouwin-
gen, behalve over de moties die
daarover naar verwachting zullen
worden ingediend, over andere
onderwerpen te stemmen in
diezelfde week. Gezien de urgentie
van behandeling in de Eerste Kamer
wil ik in dit geval evenwel een
uitzondering maken. Derhalve stel ik
voor, aan het verzoek van de heer
Weekers te voldoen. Tevens stel ik
voor, aan deze stemmingen, die voor
volgende week donderdag aan het
eind van de vergadering zijn
voorzien, nog twee andere onderwer-
pen toe te voegen die ook spoed-
eisend zijn, te weten het wetsvoor-
stel BDU verkeer en vervoer (29469)
en de moties die zijn ingediend bij
het debat over de personele uitgaven
op het ministerie van OCW (29621,
nrs. 6 en 7).

Daartoe wordt besloten.

Aan de orde is het debat over de
verpleeghuiszorg.

De voorzitter: Ik wijs erop dat voor
dit debat spreektijden van 2 minuten
per fractie gelden.
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Mevrouw Verbeet (PvdA): Voorzitter.
Het laatste jaar zijn wij opgeschrikt
door een reeks van incidenten in de
verpleeghuiszorg. Pyjamadagen,
rantsoenering van wc-papier, twee
maaltijden per dag en recent het
vastbinden van ouderen door gebrek
aan personeel. Het rapport van de
IGZ en het recente onderzoek van de
AVVV tonen aan dat dit helaas geen

incidenten zijn. Hoe je ook de
meetwijze van de inspectie beoor-
deelt, feit is dat veel instellingen niet
voldoen aan de minimale eis die ze
zelf stellen aan kwaliteit. De IGZ
concludeert met de AVVV dat de
kwaliteit van de personeelsbezetting
is verminderd. En dat zegt dus niets
over de geweldige inzet en prestaties
van de medewerkers. De door de
sector in samenspraak met ouderen-
en cliëntenorganisaties en de
inspectie opgestelde alarmbellen
moeten regelmatig gerinkeld hebben,
maar dat hinderlijke geluid is
genegeerd. Dat kan zijn uit onmacht
of door gewenning aan een
gegroeide praktijk, wij weten het
niet.

De voorspelbare reactie van de
staatssecretaris luidde: falend
management. Maar de inspectie zegt
juist dat het structurele karakter van
de tekortkomingen aangeeft dat er
meer aan de hand is dan falend
management en adviseert nader
onderzoek naar de achterliggende
oorzaken met inbegrip van de
beschikbaarheid van voldoende
financiën om goede zorg te kunnen
leveren. Ik kan mij best voorstellen
dat de staatssecretaris niet erg blij
was met die conclusie van de
inspectie, maar ik waardeer deze
objectieve benadering van de
inspectie van alle factoren die een rol
spelen bij kwaliteit, zeer. Maar met
datzelfde, volgens de staatssecreta-
ris, falend management, en dus
zonder cliënten- en ouderen-
organisaties en zonder de organisa-
ties van verplegenden en verzorgen-
den heeft de staatssecretaris een
convenant gesloten dat erop
neerkomt dat de sector voor
hetzelfde geld meer mensen gaat
verzorgen. Ik was daar stomverbaasd
over. Ik gebruik namelijk nog steeds
de lippenbalsem die Arcares, een
van de convenantpartners, vorig jaar
verspreidde onder het motto ''tegen
de verschraling in de zorg''. Het
concrete verzoek toen was tien
minuten extra zorg per patiënt,
omdat men door de eigen kwaliteits-
vloer heen zakt. De huidige dreiging
met verlaging van tarieven heeft de
sector ertoe gebracht om het
akkoord te sluiten. Een verlaging van
de tarieven zou bijvoorbeeld de
mogelijkheid van kleinschalige
intramurale opvang van dementen in
ieder geval onmogelijk maken.

De staatssecretaris stelt dat er
moet worden vernieuwd in de zorg
maar de middelen om te vernieuwen
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